

សេចក្តីសទូប សេចក្តីសព្រៃប លេខ ៥៥ ផ្លូវជិះ២៦ នៅថ្ងៃ ៣០ មេសា ឆ្នាំ២០២១

- ការបិទខ្លួចប៉ូនបន្ទូរហត្ថលេខាន់ ត្រួវឱ្យដែល ខ្លួន និងសការ ត្រូវបានចាប់ផ្តើម ដោយចំណាំ
 - ភ្នែកសាស្ត្របិទខ្លួចប៉ូនបន្ទូរហត្ថលេខាន់បែងចែកជាពំបែក គួរបាន កំបងនៃក្រុមហ៊ុន តែបន្ថែមឡើងទៀត និងតែបន្ថែមឡើងទៀត។

សំណង់ពាណិជ្ជកម្ម

- ការធ្វើដំណឹងបែលស្របតាមបច្ចេកទេនហាយយាត់ និងសំណងគោរពជាការធ្វើដំណឹងស្របតាមអនុញ្ញត្ត
 - ផ្សោរ, សកម្មភាពអាជីវកម្ម និងកំណែផែលកំរើងស្រីដែល គ្រប់ផ្តល់បានលទ្ធផល និងសំណងគោរពជាការធ្វើដំណឹង។
 - កាល់សកម្មភាពផ្តល់បាន និងប្រើប្រាស់ក្រុមស្រីដែល គ្រប់ផ្តល់បានលទ្ធផល និងសំណងគោរពជាការធ្វើដំណឹង។

គំបន់លើផ្លូវ

<p>បាយមាត់:</p> <ul style="list-style-type: none"> - ការធ្វើដំណើរបស់ប្រជាពលរដ្ឋ - សកម្មភាពការងារ ឬខ្លួន និងអាជីវកម្ម ដើម្បីទទួលបានការពិនិត្យការងារ - ការចូលរួមជាប្រធានការការណ៍ព័ត៌មាន - ផ្សេងៗទៀត ដែលមានសំណង់ស្ថិតិយោប់ 	<p>អនុញ្ញាត:</p> <ul style="list-style-type: none"> - ការធ្វើដំណើរគួងការណ៍ព័ត៌មាន - សកម្មភាពដើម្បីទទួលបានអនុញ្ញាត គួងការណ៍ព័ត៌មាន - ការធ្វើដំណើរការច្បាស់ កំបង់ ឈ្មោះ គ្រឿងការ កំបង់ក្រហម ឬ ទៅកាន់ក្នុងសាស្ត្រឡើង (ចំណុច ទី១ ទី២ ឬទី៣) 	<p>វិធាន:</p> <ul style="list-style-type: none"> - ការអនុវត្តប្រមាណគោល តីវ៉ាង ២០ ដីស់ម៉ោង ឬ លើកឯលងគេ ការណ៍ព័ត៌មានការងារ ដើម្បីទទួលបានអនុញ្ញាត - ការឱ្យបន្ទីរដើម្បីទទួលបានការសម្រាប់ផ្សេងៗទៀត ដែលមានសំណង់ស្ថិតិយោប់
--	--	---

ពីបន្ទាល់រិអ

បាយយកតែ:	អន្តោត:	វិធាន:
<ul style="list-style-type: none"> - សាលាអេក្រង់ (ទាំងសាលាបណ្ឌុះបណ្ឌាល វិញ្ញាផីរោះម្បូ និងឯកជន, ត្រួតកម្ម្យត្រួតបំប្លែក, អាជីវកម្មម៉ាស្បា, ហានេលគំព្រឹង ស្រីដៃ, ហានេភពយន្ត, សាយខ្លួន ។លប់។ - ការផ្សេបប្ដីនិសកកកញ្ចប់ ប្រចាំប្រជុំប្ដី សេសនីទៀនភាក់ - កាល់សកម្មភាពផ្សេបប្ដី ប្រើប្រាស់ប្រឹងប្រុះប្រីដឹងស្រីដៃ 	<ul style="list-style-type: none"> - ការផ្សេចការណ៍ នៅក្នុង កំបង់ រិះដី- - សកម្មភាពការងារ មុខងារ និង អាជីវកម្មនានា - ការផ្សេបប្ដីក្នុងប្រព័ន្ធទី, ការផ្សេបចំ ឲ្យបានស្ថិត ។លប់។ 	<ul style="list-style-type: none"> - ការអនុវត្តប្រមាណគោតាត តីរោង ២០ ដីលំដោង និងកំលើនគេ ការណើដាក់លាក់ដើលស្រីបាន អន្តោត - ការឱ្យបន្ថីនិធានការសម្រាប់ប្ដីរ ក្នុងឯកសារ និងក្នុងឯកសារ ដើលស្ថិត និងក្នុងឯកសារដើលខ្លួចប់

កំណត់សមាលបន្ទីម

ការធ្វើដំណឹងចេញ-ចូល និងផ្តល់ការព័ត៌មានបីទីទាំងប៉ុណ្ណោះ (កំពូល និងការងារខ្លួន) នៅពាណិជ្ជកម្ម:

Briefing of RGC's Decision No. 54 dated April 26, 2021

- Lockdown will be extended till May 05, 2021 – 23:59
- Lockdown areas are divided into 3 Zones – RED, DARK YELLOW and YELLOW

RED ZONE			
DARK YELLOW ZONE			
Prohibited:	Permitted:	Rules:	
<ul style="list-style-type: none"> - Citizen's movement - All work activities, businesses and occupations that are not necessary for daily need. - People gathering unless it is necessary. - Messy markets or places and high-risk places 	<ul style="list-style-type: none"> - Necessary travelling - Activities to be permitted in cases of necessity. - Leaving the DARK YELLOW ZONE and across the RED ZONE or to other geographies (Point 1 of Article 3) & (Article 6) 	<ul style="list-style-type: none"> - The implementation of CURFEW from 20:00 to 05:00, except specific cases to be permitted. - Stringent measures for markets, grocery stores and restaurants that offer takeaway services. 	
YELLOW ZONE			
Prohibited:	Permitted:	Rules:	
<ul style="list-style-type: none"> - School (both private and public vocational training), entertainment clubs, massage, liquor stores, cinemas, museums... - Crowded gathering or gathering of more than 10 people - All gathering for having alcoholic beverages 	<ul style="list-style-type: none"> - Every traffic in Yellow Zone - All work activities, occupations and businesses - Household gathering, funeral arrangement, ... 	<ul style="list-style-type: none"> - The implementation of CURFEW from 20:00 to 05:00, except specific cases to be permitted. - Stringent measures for markets, grocery stores and restaurants that offer takeaway services. 	
Further Notes			
Enter-exit travel and travel across locked down areas (Phnom Penh and Ta Khmao) are permitted:			
<ul style="list-style-type: none"> - Food delivery for the locked-down areas - General productions transportation or across the locked-down areas - Commuting of civil servants with ID, mission letter or other docs - Travelling of people to nearby hospitals, not exceed 4 persons - Travelling of officers and staff of both public and private emergency services - Travelling of officers and staff of fire extinguish services - Travelling of officers and staff of services of electricity, hygiene water and communication (mission letter or permission letter from the COMMITTEE) - Travelling of garbage collection staff - Transport of workers to factories in YELLOW ZONE and it is required to have PASS from MoL or Municipal/Provincial Departments. But it is prohibited for transporting workers from RED and DARK YELLOW ZONES - Other necessary travelling. 			

王国政府于2021年4月26日发布第54号决定的简介

- 封城时间将延长至2021年5月5日 - 23:59
- 封锁区域分为3个区域-红色，暗黄色和黄色

红色区

- 除必要的动作外，完全禁止公民的动作；
- 除基本服务外、市场、商业活动和酒类商店应暂时关闭； 和
- 禁止举行任何含酒精饮料的聚会。

橙色区

禁止:	允许:	规定:
<ul style="list-style-type: none"> - 公民运动。 - 日常不需要的所有工作活动，业务和职业。 - 除非有必要，否则人们聚集在一起。 - 杂乱市场或高风险的地方。 	<ul style="list-style-type: none"> - 必要的行程。 - 必要时允许的活动。 - 离开橙色地带并穿越红色地带或其他地区（第3条第1点）和（第6条） 	<ul style="list-style-type: none"> - 自晚上20:00到凌晨05:00实施禁宵令，但特殊情况除外。 - 对提供外卖服务的市场、杂货店和餐馆的严格措施。

黄色区

禁止:	允许:	规定:
<ul style="list-style-type: none"> - 学校（私人和公共职业培训）、娱乐俱乐部、按摩、酒类商店、电影院、博物馆… - 拥挤的人群或10人以上的人群。 - 所有聚会和喝酒。 	<ul style="list-style-type: none"> - 黄色区的每条交通行驶。 - 所有工作活动、职业和业务。 - 家庭聚会和丧事安排… 	<ul style="list-style-type: none"> - 自晚上20:00到凌晨05:00实施禁宵令，但特殊情况除外。 - 对提供外卖服务的市场、杂货店和餐馆的严格措施。

进一步说明

允许出入和跨禁区（金边和大金欧）行程:

- 为禁区运送食物；
- 一般产品运输或禁区；
- 使用身份证件、任务书或其他文件上下班的公务员；
- 前往附近医院的人数（不超过4人）；
- 公共和私人紧急服务人员的行程；
- 灭火人员和人员的出行；
- 电力、卫生用水和通讯服务官员和工作人员的行程（委员会的任务书或许可书）；
- 垃圾收集人员的行程；
- 运送工人到黄区的工厂，必须获得劳工与职业培训部或市政/省部门的合格通行证，但是禁止从红色和深色黄色区域运送工人。
- 其他必要的行程。